

RAMI AL ALI

RAMI AL ALI WHITE 2

Rami Al Ali White returns for its second season to offer an annual collection of ready-to-wear evening and bridal looks. Designed with the same commitment set forth in the launch, the Maison aims to create forward-thinking fashion that prioritizes longevity. This season's lineup showcases 10 unique looks inspired by the modern woman.

Confidence, strength, and glamour are the defining characteristics of this season's heroine. Forming a collection around his muse, Al Ali uses his recognisable aesthetic to deconstruct classic looks by reimagining them with new vision. Structured silhouettes are interspersed between other whimsical designs to provide a sense of contrast. The collection bears a marked richness but in a modern, subtle way and with detail that is both romantically feminine and strikingly bold.

Much like other Rami Al Ali collections, inspiration is derived from prominent architectural influences. Each look is characterised by dynamic designs and artistic complexities, designed to evoke emotions. Sixteenth century baroque details are echoed through intricate handwork with a level of detail that surmises the designer's penchant for couture. Dense embroidery is coupled with the lightness of feathers to give the illusion it is hovering on the fabric.

Complimenting the opulent craftsmanship is the use of feminine fabrics such as guipure, lace, tulle, organza and mikado. Their inclusion provides movement to the looks that is both sensual and demure. While a monochrome palette of white washes over the entire collection, enhancing its timeless appeal.

For more information on the collection, please contact:

Raymond COLE

STATIONSERVICE

51 rue des petites écuries

75010 PARIS

T/ +33 1 42 21 36 36

raymond@stationservice.fr

RAMI AL ALI

RAMI AL ALI WHITE 2

Rami Al Ali White revient pour sa deuxième saison afin de proposer une collection annuelle de prêt-à-porter de soirée et de mariage. Conçue avec le même engagement que lors de son lancement, la Maison vise à créer une mode avant-gardiste qui privilégie la longévité. La collection de cette saison présente 10 looks uniques inspirés par la femme moderne.

Confiance, force et glamour sont les caractéristiques de l'héroïne de cette saison. Formant une collection autour de sa muse, Rami Al Ali utilise son esthétique reconnaissable pour déconstruire les looks classiques en les réimaginant avec une nouvelle vision. Des silhouettes structurées sont intercalées entre d'autres motifs fantaisistes pour donner un sentiment de contraste. La collection porte une richesse marquée, mais d'une manière moderne et subtile, avec des détails à la fois romantiques et audacieux.

Comme pour les autres collections de Rami Al Ali, l'inspiration provient d'influences architecturales importantes. Chaque look se caractérise par des motifs dynamiques et des complexités artistiques, conçus pour évoquer des émotions. Les détails baroques du XVI^e siècle sont repris par un travail manuel complexe, avec un niveau de détail qui laisse supposer le penchant du créateur pour la couture. Les broderies denses sont associées à la légèreté des plumes pour donner l'illusion qu'elles planent sur le tissu.

L'opulence de l'artisanat est complétée par l'utilisation de tissus féminins tels que la guipure, la dentelle, le tulle, l'organza et le mikado. Leur inclusion donne du mouvement aux looks qui sont à la fois sensuels et pudiques. Une palette monochrome de blanc recouvre l'ensemble de la collection, renforçant son attrait intemporel.

Pour plus d'informations sur cette collection:

Raymond COLE

STATIONSERVICE

51 rue des petites écuries

75010 PARIS

T/ +33 1 42 21 36 36

raymond@stationservice.fr